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Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής  

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
 
   

ΘΕΜΑ:  «Σε αφανισμό τα μικρά εργαστήρια λόγω του clawback με ζοφερές προοπτικές 

για την υγεία των πολιτών» 
 

Κύριοι Υπουργοί, 

Όπως αναπαράγεται σε πρόσφατη σχετική δημοσίευση άρθρου από την ιστοσελίδα που 
διατηρεί στο Διαδίκτυο ο διεθνής ενημερωτικός φορέας CNN, η Ελληνική Μικροβιολογική 
Εταιρεία καταγγέλλει ότι οδηγούνται σε αφανισμό τα μικρά ιατρικά εργαστήρια στη χώρα μας, 
ευρισκόμενα υπό τη δαμόκλειο σπάθη του clawback. Ο ανωτέρω φορέας φέρεται στο 
παραπάνω δημοσίευμα ότι ζητά την άμεση κατάργηση του τελευταίου εξοντωτικού 
φοροεισπρακτικού μηχανισμού και διαγραφή του τεχνητού μεγάλου ιδιωτικού χρέους που έχει 
προκαλέσει. Όπως συνεχίζουμε να διαβάζουμε στο παραπάνω άρθρο, η είσπραξη του 
clawback ολόκληρου του έτους 2021 σε 120 δόσεις, καθώς και των μηνών Σεπτεμβρίου, 
Οκτωβρίου και Νοεμβρίου του 2023 σε 9 δόσεις, όπως αιφνιδίως ανακοίνωσε ο Ε.Ο.Π.Υ.Υ., 
σημαίνει ότι, ποσοστό άνω του 50% της μηνιαίας υποβολής για την αποζημίωση των 
εργαστηριακών εξετάσεων θα παρακρατείται, ενώ, σε συνδυασμό με την παρακράτηση φόρου, 
η συνολική παρακράτηση θα αγγίζει το 70%. Τα προαναφερθέντα οδηγούν με μαθηματική 
ακρίβεια τον κλάδο των εργαστηριακών γιατρών σε οικονομική καταστροφή και εξαφάνιση, 
όπως τονίζει η Ελληνική Μικροβιολογική Εταιρεία στο ως άνω άρθρο και προσθέτει, πως για 
τη διαχρονική υπέρβαση του κλειστού προϋπολογισμού του Ε.Ο.Π.Υ.Υ., όσον αφορά στις 
εργαστηριακές εξετάσεις, δεν ευθύνονται, προφανώς, τα ιατρικά εργαστήρια, στα οποία αυτές 
εκτελούνται οι εξετάσεις αυτές, αλλά η ανοιχτή, χωρίς συγκεκριμένο πλαίσιο και προϋποθέσεις, 
συνταγογράφηση. Οι μόνοι που δεν έχουν ευθύνη, λοιπόν, κατά τους συντάκτες του ανωτέρω 
άρθρου, είναι οι εργαστηριακοί γιατροί, και όμως, καλούνται να πληρώσουν το βαρύ τίμημα 
μιας κοινωνικής πολιτικής, που ουσιαστικά, ασκείται στις πλάτες τους. Η Ελληνική 
Μικροβιολογική Εταιρεία, όπως καταγράφουν οι αρθρογράφοι του CNN, επισημαίνει για μία 
ακόμα φορά ότι, αν δεν δρομολογηθούν άμεσα: η διαγραφή του παραπάνω αναφερόμενου 
τεχνητού χρέους, η  κατάργηση ή έστω, η θέση ενός πλαφόν στο clawback, η κοστολόγηση 
των εξετάσεων προς εκτέλεση από τα ιατρικά εργαστήρια της χώρας μας, σύμφωνα με τα 
σημερινά δεδομένα αναγκαιοτήτων και η υπογραφή σχετικών συλλογικών συμβάσεων, 
εκατοντάδες ιατρικά εργαστήρια της χώρας μας, που έχουν βουλιάξει στα χρέη, θα συνεχίσουν 
να κλείνουν, το ένα μετά το άλλο, με καταστροφικές επιπτώσεις, τόσο στην υγεία των πολιτών, 
όσο και στην οικονομία της χώρας. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

https://www.cnn.gr/tag/clawback
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  
 

Προτίθεσθε να λάβετε τις απαραίτητες νομοθετικές πρωτοβουλίες, προκειμένου να διαγραφεί  

το παραπάνω αναφερόμενο τεχνητό χρέος που έχει διαμορφώσει η εξοντωτική εφαρμογή του 

αδόκιμα επιβεβλημένου μέτρου του clawback εις βάρος των ιατρικών εργαστηρίων, να  

καταργηθεί ή έστω, να τεθεί υπό τα όρια ενός πλαφόν το ως άνω clawback, να κοστολογηθούν 

οι εξετάσεις προς εκτέλεση από τα ιατρικά εργαστήρια της χώρας μας σύμφωνα με τα σημερινά 

δεδομένα αναγκαιοτήτων και να υπογραφούν σχετικές συλλογικές συμβάσεις συνεργασίας, 

ώστε να μην εξοντωθούν οικονομικά εκατοντάδες υπερχρεωμένα ιατρικά εργαστήρια της 

χώρας μας, γεγονός που θα έχει καταστροφικές επιπτώσεις, τόσο στην υγεία των Ελλήνων 

πολιτών, όσο και στην οικονομία της χώρας; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Φωτόπουλος Στυλιανός 

 

 




